
Preziosi: Ciężko pracujemy nad przekonaniem Iturbe
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Gervinho lub Ljajic, wydawało się, że jeśli już, to jeden z tej dwójki opuści

Romę w drugiej części mercato. Tymczasem na szczycie listy graczy do

odciążenia ataku znalazł się niespodziewanie Iturbe, w którego Roma

zainwestowała przed rokiem 25 mln euro.

 

Prasa donosi od kilku dni o zainteresowaniu ze strony Genoi, które potwierdza, w

wywiadzie dla Mediaset, prezydent Rossoblu, Enrico Preziosi:

- Nie jest tak, że przekonaliśmy Iturbe do przejścia do Genoi, jednak ciężko nad tym

pracujemy, przyciskamy i on jest niezdecydowany. Jest moment na refleksję, który

weźmie z agentem. Mam nadzieję, że w przyszłym tygodniu wszystko może być

jasne.
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